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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 17-04-2024 

Tijd 10:00 - 11:30 

Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX Doetinchem) 

Voorzitter Joris Bengevoord 
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Opening en mededelingen 
J. Bengevoord heet H. de Vries en M. Maasdam van harte welkom. 
M. van der Tas sluit digitaal aan. 
M. Boumans is afwezig. 
Bestuurlijk zijn A. Stapelkamp en A. Schutten afgevaardigd naar de Lokale Actie Groep 
(LAG) Leader. 
 

M. van der Tas en J. Bengvoord (bij de start) waren aanwezig bij het Onverwachte 
Hoek diner op 10 april. De afdronk is positief. S. Veneman geeft aan dat er gestart is 
met een dialoogsessie o.l.v. de Rabobank. Dit in het kader van een onderzoek dat zij 
uitvoeren in en voor de Achterhoek. De dialoogsessies waren intensief en ook vrij 
lang. Wel ontstonden er goede gesprekken. Mooi om te zien dat binnen Onverwachte 
Hoek weer andere ondernemers verbonden zijn dan vanuit de Thematafels. 
 
J. Bengevoord meldt dat er vier wethouders zich kandidaat gesteld hebben voor een 
commissie binnen de VNG: 

• E. Blaauw (Commissie asiel en integratie) 

• E. Dusseldorp (Commissie Zorg, Jeugd en Onderwijs) 

• M. Bennink (Commissie Zorg, Jeugd en Onderwijs en Commissie Financiën) 

• A. van Gijssel (Commissie Europa en Internationaal) 
Doetinchem heeft ook kandidaten, maar het is nog onduidelijk wie. 
 
Vraag is of er een ondersteuningsbrief wordt gestuurd vanuit de Achterhoek. Lastig 
daarbij is dat er meerdere kandidaten voor dezelfde commissie zijn. 
Afgesproken worden een algemene aanbevelingsbrief uit te doen voor de 

Achterhoekse kandidaten. In deze brief worden wel de namen van de kandidaten 

genoemd, maar niet de commissie of motivatie. Actie: W. Stortelder 

 
J. Bengevoord meldt dat er mogelijk tijdens het AB van 29 mei een filmpje wordt 
opgenomen met de burgemeesters, om inwoners op te roepen 6 juni te gaan 
stemmen. J. van Oostrum is dan afwezig. Dat moet dan separaat opgenomen worden. 
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Lobby 
J. van Oostrum vraag wat het zijn van pilot regio voor Elke Regio Telt! ons brengt. 
S. Veneman antwoordt dat BZK het traject zeer serieus oppakt. Er zijn drie lijnen 
waarlangs gewerkt wordt: investeringslogica, langjarige kansenagenda’s en versterken 
relatie Rijk-regio. We zitten dicht op deze drie lijnen. Het is nog onzeker wat het 
nieuwe kabinet hier uiteindelijk mee gaat doen. Ook gelet op de regionale 
investeringsagenda die zou moeten worden opgesteld. 
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In het kader van de “investeringslogica” zijn de miljoenen die voor Brainpoort 
beschikbaar zijn gesteld bijzonder. 
A. Bronsvoort geeft mee dat Oost Gelre graag wil meedenken. Actie: S. Veneman/J. 
van Donk. 
Vanuit het algemeen bestuur wordt meegegeven ook de politiecapaciteit en cultuur 
(de Achterhoek is nu cultuurregio) mee te nemen in de dialoogsessies. 
 
Enkele burgemeesters zijn uitgenodigd voor de ontbijtsessie op 16 mei. B. Kortes 
coördineert dit. A. Schutten heeft aangegeven graag aan te willen sluiten. 
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Voortgang en proces Regio Deal 

W. Stortelder licht de voortgang toe. Samen met het Rijk is gewerkt aan een concept 

convenant. Hierin worden de afspraken -volgens een format- tussen Rijk en regio 

vastgelegd. Er is vooral gekeken naar haalbare doelen en resultaten. Gelet op 

enerzijds het bedrag van 25 miljoen en anderzijds de korte uitvoeringstijd van 4 jaar 

(eind 2028). Het concept convenant is goedgekeurd door de stuurgroep Regio Deal en 

de Achterhoek Board en ligt nu voor bij de Thematafels en de departementen voor 

inhoudelijk toets. Eind april gaat het definitieve concept richting Rijk voor laatste toets 

(juridisch/financieel). 

Afgesproken wordt dat deze versie ook naar de leden van het algemeen bestuur gaat. 
Actie: W. Stortelder 
 
H. de Vries vraagt hoe het zit met de cofinancieringsverklaring (letter of support). S. 
Veneman geeft aan dat het nu gaat om een intentieverklaring voor cofinanciering. Het 
is aan de gemeenten op welke wijze zij dit borgen. Daar wordt verschillend mee 
omgegaan: een apart budget reserveren of inzet uit bestaande budgetten. De 
daadwerkelijke cofinanciering is gekoppeld aan de projecten die gaan lopen. Daar 
besluiten de gemeenten separaat over.  
M. Maasdam vraagt of helder is waar we aan beginnen, gaan we de goede dingen 
doen? S. Veneman antwoordt dat de Visie 2030 de basis is. De Regio Deal is een van 
de instrumenten die we inzetten om de Visie te realiseren.  
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Auditverslag archiefinspectie 2023 

Akkoord. 
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Verslag van de vergadering van 6 maart 2024 

Het verslag wordt vastgesteld. 
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Rondvraag en belangrijke data 

W. Stortelder meldt dat er voldoende hotelkamers zijn gereserveerd voor de ERWC 
(Open Days Brussel). Ook zijn er kamers voor woensdagavond gereserveerd. De 
gemeenten hoeven dat dus niet zelf te doen. Naar verwachting wordt het 
conceptprogramma geagendeerd voor het AB van 29 mei. Ook zal geïnventariseerd 
worden wie mee gaat. De Open Days zijn van 7 t/m 10 oktober. 
J. van Oostrum vraagt om -als er geen besluiten gevraagd worden- het AB digitaal te 
houden. Actie: W. Stortelder. 
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19 april Werkbezoek Tweede Kamerlid Hester Veltman (VVD) voor N18, 

mobiliteitshubs, publieke mobiliteit en snelle fietsverbindingen. Bestuurlijk vanuit de 

Achterhoek zijn Bart Porskamp, Rens Steintjes en Ria Ankersmit aangehaakt. 

24 april: Aspergediner (M. Boumans en J. Bengevoord) 

16 mei: TK Commissiedebat Regio’s en grensoverschrijdende samenwerking (Elke 

Regio Telt) 

6 juni Verkiezingen Europees Parlement 

19 juni Lentefestival (Nieuwspoort, Den Haag) 

21 juni: Werkbezoek Tweede Kamerlid Eline Vedder (CDA) met betrekking tot 

experimenteerregio voor de Landbouw. Bestuurlijk is i.i.g. Wilko Pelgrom aangehaakt. 

 
 
 
 

Vastgesteld d.d. 29 mei 2024 
 
 
 
 
drs. S. Veneman MBA,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
secretaris/directeur     voorzitter 


